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Locatie: bij Karin (Vanwege “intelligente Lock down”  in de tuin). 
 
Aanwezig: Anneke, Karin, Gerard, José, Willeke, Annemiek (vz), Ron      
Notulist: Ron   Afwezig: Ingrid (m.k.)   Gast: - 
 

1. Welkom aan leden van de ouderraad Westenhage 

Annemiek heet alle leden welkom. Ingrid heeft zich afgemeld (ziek). 

 

2. Vaststelling notulen vorige vergadering 

Ron heeft na het opstellen van de concept notulen een mail gekregen van José dat ook zij 

wenst deel te nemen aan het vooroverleg met Bram Bovendeerd. Ron zal dit verwerken in de 

notulen. Hij heeft de namen inmiddels opgegeven bij het bestuur van BEMA. 

De notulen van vorige vergadering worden na deze aanvulling goedgekeurd.  

 

3. Actiepunten doornemen 

Punt 03/04/05/06. Gezien de Corona dreiging wordt unaniem besloten om de “Ouder 

contact bijeenkomst” van dinsdag 10 november 2020 uit te stellen tot een nader te bepalen 

datum. Het is onmogelijk om in het Grand Café Westenhage aan de huidige Corona 

maatregelen te voldoen. 

Punt 07. Advies aan RIBW over communicatie Coronamaatregelen.  

Kunnen we als ouderraad een advies opstellen om de communicatie m.b.t. Corona 

maatregelen voor de bewoners duidelijker te maken? Al is het maar om het risico op 

misverstanden te verkleinen bij een onverhoopte volgende crisis.  

Wat zijn de regels van het RIBW? Hoe worden die ingevuld op de locatie? Regels voor 

ontvangst gasten door bewoners? Schoonmaken liftknoppen? Desinfectie middelen bij 

toetreding etage? José en Gerard zullen dit bespreken in het volgende overleg team-

ouderraad. 

 

4. Verdeling van de taken over de leden van de ouderraad  

In de reglementen “Ouderraad” en “Wonen en Zorg” van de stichting BEMA wordt over de 

samenstelling van de ouderraad (OR) het volgende geschreven: “De samenstelling bestaat uit 

minimaal 3 en maximaal 7 personen.” Aangezien de ouderraad in de huidige samenstelling 

uit 8 personen bestaat, is aan het bestuur van de stichting BEMA gevraagd of er bezwaren 

zijn tegen een ouderraad van 8 personen. Dit is niet het geval. 

Annemiek is op dit moment voorzitter van de ouderraad. Ingrid is inmiddels namens de 

ouderraad Westenhage tot het bestuur van BEMA toegetreden in de plaats van Annemiek, 

die door privé omstandigheden deze taak moet laten schieten. Ingrid is als bestuurslid 

ingeschreven bij de Kamer van Koophandel en Annemiek is uitgeschreven. José oppert dat 

Ingrid ook voorzitter van de ouderraad wil c.q. moet worden, omdat Ingrid nu officieel in het 

bestuur van de stichting BEMA zit. Dit punt zal in de volgende vergadering besproken 

worden, omdat Ingrid afwezig is.  

Gerard wil de rol van penningmeester op zich nemen, als dit alleen inhoudt dat hij een aantal 

keren per jaar kasgeld aan het team dient te verstrekken dat wordt betaald door de 

penningmeester van het bestuur van stichting BEMA. Zodra er meer financiële activiteiten 

verwacht worden, moeten we op zoek naar een ander. 
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Karin wil de rol van secretaris op zich nemen, zoals het regelen van bijeenkomsten. 

De rol van notulist zal Ron op zich blijven nemen. 

José en Gerard zullen namens de ouderraad Westenhage deelnemen aan het team overleg 

tussen de ouderraad en een delegatie van het RIBW begeleidingsteam van Westenhage. 

Ron zal namens de ouderraad Westenhage blijven deelnemen aan het bestuurlijk overleg 

tussen directie RIBW en Bestuurders van BEMA. 

Op verzoek van de bewoners zal Ingrid namens de ouderraad Westenhage aanwezig zijn bij 

het bewonersoverleg, omdat zij ook bestuurslid is van de stichting BEMA. 

 

5. Overleg ouderraad-team RIBW. 

(Dit overleg vindt 1x per 2 maanden plaats op een dag in de even maanden. Vanuit de 

ouderraad zijn de nieuwe vertegenwoordigers: José en Gerard. Vanuit RIBW nemen deel: 

Twee begeleiders en de teambegeleider. Laatstgenoemde is bij het overleg aanwezig als 

adviseur/ leidinggevende van het begeleidingsteam. Het verslag wordt opgemaakt door de 

ouderraad en aan het team gemaild.) 

Het eerstvolgende overleg is op maandag 7 september 2020. 

Twee punten vanuit de ouderraad:  

Corona regels vanuit RIBW algemeen en concrete invulling/betekenis voor de locatie 

Westenhage.  

Hoe is de vervanging van begeleiders tijdens vakantie geregeld? OR wil graag inzicht. 

 

6. Bestuurlijk overleg tussen BEMA en RIBW 

Er was op donderdag 18 juni 2020 een bestuurlijk overleg BEMA-RIBW gepland. Dit is door 

RIBW afgezegd in verband met Corona.  

Dit overleg heeft vooral betrekking op afspraken in het contract tussen BEMA en RIBW. Een 

belangrijk punt in het laatste overleg was het op de juiste wijze leveren van de 

overeengekomen collectieve uren door RIBW aan de bewoners van Westenhage. Deze 

collectieve uren worden grotendeels besteed aan begeleiding bij het gebruik van de 

gezamenlijke ruimte. 

Een ander punt uit het bestuurlijk overleg is het inzetten van een onafhankelijke 

“autismedeskundige” die in staat is om de fricties, die soms ontstaan tussen ouders en de 

RIBW op een goede manier bespreekbaar te houden. Het RIBW heeft iemand gevonden in de 

persoon van Bram Bovendeerd, deskundig op het gebied van autisme, om een inspiratie-

dag/avond te organiseren. De RIBW verzoekt om personen vanuit BEMA/ouderraad om aan 

te geven waar de ouders tegenaan lopen bij het communiceren met RIBW. 

Vanuit de ouderraad willen Willeke, Anneke, Karin en José wel met Bram Bovendeerd 

overleggen over deze punten. Dit heeft Ron doorgegeven aan het bestuur. 

Er is nog geen volgend overleg gepland. 

 

7. Ouder contactavond plannen 

De geplande oudercontact avond voor dinsdag 10 november 2020 is uitgesteld tot een nader 

te bepalen datum. 
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8. De begeleiding in Corona tijd 

Kunnen we als ouderraad een advies opstellen om de communicatie m.b.t. Corona 

maatregelen voor de bewoners duidelijker te maken? Al is het maar om het risico op 

misverstanden te verkleinen bij een onverhoopte volgende crisis. Zie punt 3 van deze 

vergadering. 

 

9. Mutaties in het bestuur BEMA 

Geen mutaties bekend. 

 

10. Mutaties in het begeleidingsteam 

Geen mutaties bekend. Joanne is op dit moment afwezig. 

 

11. Wat verder ter tafel komt (WVTTK). 

Het overleg met de begeleiding om individuele begeleidingsuren van een van de bewoners in 

de avonden te krijgen omdat dit noodzakelijk is, is goed opgelost. 

Een van de bewoners voelde zich eenzaam in de vakantie periode omdat er volgens de 

bewoner “geen bekende gezichten” waren. Het punt “vervanging van de begeleiding in de 

vakantie” wordt aan de orde gesteld in het team-ouderraad overleg. (Zie punt 5 van dit 

verslag). 

Er is een intranet van de stichting BEMA waarop verslagen, reglementen en andere zaken te 

vinden zijn. Dit is voor velen van de aanwezigen onbekend. Annemiek zal iets verzinnen om 

hier meer aandacht aan te geven voor de aangesloten ouders. 

Het idee wordt geopperd om iets te doen voor de bewoners. Volgende vergadering worden 

de ideeën besproken. 

 

12. Rondvraag: 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.  

Volgende vergadering is gepland op dinsdag 13 oktober 2020 om 20.00 uur. 
Locatie: In het café bij Westenhage, Voorsterweg 44, Zwolle (indien dit weer mogelijk is.) 
 Of via Willeke, die een grote ruimte kan regelen. 

Of bij Karin, Zwolseweg 55, 8181 AB  Heerde 
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 Actie Wie Wanneer gereed Gereed 

01 Notulen 11-08-2020 goedkeuren Allen 13-10-2020  

02 Goedgekeurde notulen aan 
bestuur sturen 

Ron Na goedkeuring   

03 Datum en onderwerp voor 
ouder contact bijeenkomst  
bepalen 

Alle Nog te bepalen  

04 Ruimte Westenhage voor ……… 
bespreken 

Karin   

05 Uitnodigingen voor ……. 
verzenden  

Karin   

06 Drankjes/hapjes voor 
bijeenkomst ………. 

Karin   

07 Advies inzake communicatie 
Corona maatregelen naar 
bewoners en ouders 

Allen   

08 Overleg team-ouderraad Gerard, José 07 september 2020  

09 Overleg BEMA bestuur Ingrid   

10 Bestuurlijke overleg BEMA-RIBW Ron Nog te bepalen  

11 Overleg met Bram Bovendeerd 
over punten voor inspiratie-dag 
/ avond. 

Karin, Anneke, 
Willeke, José 

Nog te bepalen  

12 Het intranet van BEMA meer 
bekend maken bij aangesloten 
ouders 

Annemiek   

13 Wat kunnen we doen voor de 
bewoners? Ideeën naar voren 
brengen. 

Allen   

 


